
SOLUCIONARIO LINGUA 5º 

Páx.163: 

4 in- ▶ incómodo, inxustiza. re- ▶ reconstruír, reelixido. 

sub- ▶ subdirector, subtítulo. pre- ▶ prerromano, precociñado. 

Páx.164: 

1 • Manter a raíz igual en todas as formas e usar as mesmas desinencias ca o verbo 

modelo da conxugación. 

• Cando varía só na ortografía da raíz, e non na pronuncia. 

• Regular, porque aínda que cambia a grafía z con respecto ao infinitivo, que ten c, o son 

é o mesmo, Z. 

Páx.165: 

2 Converter, alugar, poder, vir. A SÚA RAÍZ VARÍA ▶ alugar, poder, vir. A SÚA RAÍZ NON 

VARÍA ▶ converter. 

3 Alugar. 

4 REGULARES ▶ escribir, ferver, debuxar. IRREGULARES 

▶ querer. 

5 Son Ver bos REGULARES ▶ tocaron (tocar), convidou (convidar), chegamos (chegar), 

botaban (botar), elixir, encantou (encantar), evita (evitar), caia (caer). Son Ver bos 

IRREGULARES 

▶ fun (ir), sabiamos (saber), vimos (ver), foi (ser). 

Resumo. Son verbos regulares os que manteñen a raíz igual en todas as formas e, 

ademais, presentan sempre as mesmas desinencias ca o verbo modelo da súa 

conxugación. 

Son verbos irregulares os que presentan cambios na raíz ou non utilizan as mesmas 

desinencias ca o verbo modelo da súa conxugación. 

Para saber se un verbo é regular ou irregular, só temos que conxugar o presente de 

indicativo, o pretérito perfecto e o futuro e comprobar que non se producen cambios 

na raíz e que as desinencias son iguais ca as do verbo modelo. 

 


